

目 次

· 论 文 ·

有竞争产品时改进型新产品最优上市策略 魏 航, 李 佩(1)

生产商规模不经济的双渠道供应链协调策略选择 王先甲, 周亚平, 钱桂生(17)

基于 DEA 的两阶段系统中间产品公平设定研究 安庆贤, 陈晓红, 余亚飞, 等(32)

基于随机运输路径选择的物流中心选址模型 叶一芄, 张小宁(41)

社会系统多元情景可计算模式研究 梁 茹, 陈永泰, 徐 峰, 等(53)

基于决策分析的社交网络链路预测方法 李永立, 罗 鹏, 张书瑞(64)

中国金融市场系统复杂性的演化机理与管理研究 张 群, 张卫国, 马 勇(75)

一种新的金融动态横截面估计方法

——基于中国股票市场条件定价模型评估的应用与扩展 ... 张 翔, 宋 平, 李伦一(87)

基于第一 HJ 距离的线性因子模型设定检验 郑振龙, 孙清泉(108)

CONTENTS

The optimal introduction strategy for improved new product with competitive products	WEI Hang, LI Pei (1)
The selection of dual-channel supply chain coordination strategy considering manufacturer' diseconomies of scale	WANG Xian-jia, ZHOU Ya-ping, CHIN Kwai-sang (17)
Fair setting for intermediate products in two-stage system based on DEA	AN Qing-xian, CHEN Xiao-hong, YU Ya-fei, et al (32)
Distribution centers location model with stochastic traffic assignment	YE Yi-peng, ZHANG Xiao-ning (41)
Computable patterns of multivariate scenarios in social systems	LIANG Ru, CHEN Yong-tai, XU Feng, et al (53)
Link prediction in social networks based on decision analysis	LI Yong-li, LUO Peng, ZHANG Shu-rui (64)
Evolution mechanisms and management of systemic complexity in China' s financial markets	ZHANG Qun, ZHANG Wei-guo, MA Yong (75)
A new dynamic cross-sectional evaluation of asset pricing models: Application and extension of the evaluation on Chinese Stock Market conditional models	ZHANG Xiang, SONG Ping, LI Lun-yi (87)
Linear factor models' model specification test based on the first HJ distance	ZHENG Zhen-long, SUN Qing-quan (108)